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Joyce Carol Oates’s Wonderland Quartet comprises four remarkable novels that
explore social class in America and the inner lives of young Americans. Spanning from
the Great Depression to the turbulent Vietnam War era, Wonderland is the epic
account of Jesse Vogel, a boy who emerged from a family tragedy with his life spared
but his world torn apart. Orphaned after watching his father murder his entire family,
Jesse embarks on a personal odyssey that takes him from a Dickensian foster home to
college and graduate school to the pinnacle of the medical profession. As an adult,
Jesse must summon the strength to reach across the “generation gap” and rescue
his endangered teenaged daughter, who has fallen into the drug-infused 1960s
counterculture. 

Hailed by Library Journal as “the greatest of Oates’s novels,” Wonderland is the
capstone of a magnificent literary excursion that plunges beneath the glossy surface of
American life. 

Wonderland is the final novel in Joyce Carol Oates’s Wonderland Quartet. The books
that complete this acclaimed series, A Garden of Earthly Delights , Expensive People ,
and them, are also available from the Modern Library.
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书评

在《奇境》的开头，欧茨借书中人物蒙克的诗作《奇境》初步展现了一个从内部到外部
皆混乱不堪的世界。最后一句：“我终于走进了自己的历史/它像挂在眼睑边上的一颗
泪珠/欲滴还凝不散”（entering my own history like a tear /balanced on the outermost
edge/of the eyelid）提...  

-----------------------------
三年前失恋当晚直接走进图书馆,找到几本有感觉的书,包括这本以及more die of
heartbreak.这本更慰藉得多.
难以想象一个女作家能将男性知识分子的世界刻画得如此逼真,简直再现了一个男医生
眼中的世界.环境,心理,事情,语言,一切描述都带着男性医生(兼父亲与丈夫)的温情.有些书
会...  

-----------------------------
杰西医生的一生就是个奇迹，当然也可以说他生活的环境是奇境。小说用他的人生折射
出美国上世纪三十年代到七十年代的社会。于是这光怪陆离的美国社会便是“奇境”了
。
杰西的父亲因经济危机而破产，杀死了全家并自杀，只有杰西大难不死。而后又被医生
彼得森收养，可是这个家庭似...  

-----------------------------
我原本以为，只有男作家才能把男性内心的隐秘世界写得如此全面，饱满，深厚。oate
s是我迄今读到的唯一做到这一点的女作家。而她写文人中年危机并不如男作家那样残
酷干巴（如《更多的人死于心碎》），而是给读者一个温暖梦幻的怀抱。文思永远是清
醒地拥抱怪异的现实，实属疗伤文...  
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